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本 院 主 席 鄧 明 慧 女 士 在 啟 動 禮 上
表示，「行善無界限」作為本院155
周年的誌慶口號，代表本院的善行
無遠弗屆。
Ms. TANG Ming Wai, Mandy, the 
Chairman, delivered a speech at the 
Kick-off Ceremony, emphasising 
that “Kindness makes a difference”, 
the slogan of TWGHs’ 155th 
Anniversary, signifies the Group’s 
far-reaching charity spirit.
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本院主席鄧明慧女士(右)和乙巳年候任主席何猷啟先生
(左)預告東華三院155周年重點誌慶活動。 
Ms. TANG Ming Wai, Mandy (right), the Chairman, and 
Mr. HO Yau Kai, Orlando (left), Chairman 2025/2026, 
announced the key celebratory events for the TWGHs’ 
155th Anniversary.
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東華三院155周年「行善無界限」啟動禮
TWGHs 155th Anniversary Kick-off Ceremony: 
“Kindness makes a difference”

啟

為慶祝東華三院踏入創院155周年，本院以「行善無界限」為誌慶口號及設計155周年標誌，展現本院從過去到未來，行善的

腳步從未止息，推動的善業不分界限，屢創可能。

啟動禮於月內舉行，由現任東華三院甲辰年主席鄧明慧女士(右六)、乙巳年候任主席何猷啟先生(左六)、一眾董事局成員及行政

總監蘇祐安先生(左一)主持亮燈儀式，展示一系列精彩慶祝活動正式揭開序幕。

To commemorate its 155th Anniversary, TWGHs hosted a Kick-off Ceremony, unveiling the slogan “Kindness makes a difference” 

and its newly designed 155th Anniversary Logo. The slogan and the innovative logo embody the Group’s ongoing charitable efforts 

bridging the past with the future, as the act of doing good deeds transcends all boundaries and presents unlimited possibilities. 

The Kick-off Ceremony was held in March. Ms. TANG Ming Wai, Mandy (right 6), Chairman 2024/2025 of TWGHs, and 

Mr. HO Yau Kai, Orlando (left 6), Chairman 2025/2026, along with their respective Board Members and Mr. SU Yau On, Albert (left 1), 

Chief Executive of TWGHs, officiated at the Lighting Ceremony, marking the launch of an exciting series of celebratory events for 

the coming year.

東華三院推出全新企業宣傳片《東華三院伴你成長》，影片透過男孩「東東」和女孩「華華」在東華三院陪伴下的成長故事，見證本院與

香港人同行，提供與時並進的服務，照顧社會各階層。

此外，本院亦製作全新院歌《源遠的歌》，以優美旋律譜寫本院由過去到現在、邁向未來的發展，當中蘊含愛與善的音符，充分展現

本院的慈善精神。

In celebration of TWGHs’ 155th Anniversary, the Group has launched a new corporate video titled “Always by Your Side”. The video 

narrates the growth story of a boy, “Tung Tung”, and a girl, “Wah Wah”, who have been accompanied by TWGHs throughout their lives. 

It highlights how the Group has grown together with and supported the people of Hong Kong, by providing ever-evolving services to 

care for all sectors of the community.

In addition, the Group has produced a new anthem titled “A Song from the Distant Past”. With its elegant melody, this anthem portrays 

the Group’s history and vision, while its heartfelt lyrics, imbued with love and kindness, embody TWGHs’ commitment to charity.
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